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Zápisnica z 1. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Spišský Štvrtok 

zo dňa 26.  januára 2015 o 18,00 hod.  

na Obecnom úrade v  Spišskom Štvrtku 

 
Prítomní :  Ing. Ján Greš, starosta obce 

 Poslanci: Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan Biskup, Vladimír 

Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília Javorská, Ing. Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, 

Peter Sanetrik  

Ing. Eva Bajtošová – hlavná kontrolórka obce 

                  

Neprítomní: -----  

 

Program rokovania podľa pozvánky: 

 
1. Otvorenie. 

2. Určenie overovateľov a zapisovateľky. 

3. Schválenie programu zasadnutia. 

4. Kontrola plnenia uznesení. 

5. Posúdenie a prerokovanie  návrhu možnosti presunu MŠ do priestorov ZŠ. 

6. Návrh na schválenie stálych komisií a ich zloženie. 

7. Poverenie výkonom funkcie sobášiaceho. 

8. Harmonogram zasadnutí OR a OZ. 

9. Zloženie štábu CO.   

10. Schválenie členstva v MAS LEV na roky 2015 – 2020. 

11. Odvolanie a delegovanie člena do rady školy pri ZŠ Spišský Štvrtok. 

12. Schválenie VZN 1/2015, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 4/2009 o úhradách za sociálne služby. 

13. Prepracovanie PD z 03/2009 na rekonštrukciu krytu miestnych komunikácií ul. Potočná, 

Vysoká. 

14. Príprava PD na kanalizáciu a vodovod v lokalite IBV Široké. 

15. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra a ustanovenie podmienok. 

16. Správa hlavnej kontrolórky o vykonanej kontrole č. 9/2014. 

Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti v roku 2014. 

17. Schválenie žiadostí o poskytnutie príspevkov a dotácií z rozpočtu obce. 

18. Návrh na odmenu hlavnej kontrolórke za rok 2014. 

19. Rôzne: 

 Žiadosť DHZ o navýšenie rozpočtu na nákup hasičskej striekačky. 

20. Diskusia. 

21. Záver. 
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1. Otvorenie zasadnutia 

1. riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva obce Spišský Štvrtok v roku 2015 otvoril 

starosta obce Ing. Ján Greš; privítal poslancov OZ, hlavnú kontrolórku a ostatných 

prítomných. 

Na základe prezentácie poslancov skonštatoval, že na rokovaní je prítomných všetkých 9 

poslancov, t.j. rokovanie obecného zastupiteľstva je uznášaniaschopné. 

 

2. Určenie overovateľov a zapisovateľky 

Poslanci uznesením číslo 1/2015 určili za overovateľov zápisnice a uznesení poslancov 

Slávku Bajtošovú a Ing. Ľuboša Bajtoša, za zapisovateľa Mgr. Milana Biskupa a za členov 

návrhovej komisie Slávku Bajtošovú,  Ing. Ľuboša Bajtoša a Mgr. Milana Biskupa. 

 
Číslo uznesenia: 1/2015 
Obecné zastupiteľstvo obce Spišský Štvrtok  
 
A/ berie na vedomie určenie  
          -  overovateľov zápisnice a uznesení : Slávka Bajtošová,  Ing. Ľuboš Bajtoš 
           - zapisovateľ :  Mgr. Milan Biskup 
B/ schvaľuje členov návrhovej komisie v zložení: 

   Slávka Bajtošová,  Ing. Ľuboš Bajtoš, Mgr. Milan Biskup 

Prezentácia poslancov: 
Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan Biskup, 

Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília Javorská, Ing. 

Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, Peter Sanetrik 
Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan 

Biskup, Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília 

Javorská, Ing. Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, 

Peter Sanetrik 

9 

Proti uzneseniu hlasovali:  0 

Zdržali sa hlasovania:  0 

UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ 

 

3. Schválenie programu zasadnutia. 

Poslanci prerokovali návrh programu, nevzniesli žiadne doplnenia a uznesením 2/2015 ho 

schválili v znení podľa pozvánky.  
Číslo uznesenia 2/2015 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišský Štvrtok schvaľuje program zasadnutia podľa pozvánky.  

Prezentácia poslancov: 
Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan Biskup, 

Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília Javorská, Ing. 

Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, Peter Sanetrik 
Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan 

Biskup, Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília 

Javorská, Ing. Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, 

Peter Sanetrik 

9 

Proti uzneseniu hlasovali:  0 

Zdržali sa hlasovania:  0 

UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ 
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4. Kontrola plnenia uznesení. 

Starosta obce Ing. Ján Greš predniesol správu o plnení uznesení z posledného riadneho 

zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 08.12.2014. Skonštatoval, že schválené  

uznesenia boli splnené. Obecné zastupiteľstvo uznesením 3/2015 vzalo túto správu na 

vedomie.  

Číslo uznesenia 3/2015 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišský Štvrtok  

berie na vedomie správu starostu obce o plnení uznesení z posledného  zasadnutia obecného 

zastupiteľstva. 

Prezentácia poslancov: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan Biskup, 

Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília Javorská, Ing. 

Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, Peter Sanetrik 

Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan 

Biskup, Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília 

Javorská, Ing. Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, 

Peter Sanetrik 

9 

Proti uzneseniu hlasovali:  0 

Zdržali sa hlasovania:  0 

UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ 

 

5. Posúdenie a prerokovanie  návrhu možnosti presunu MŠ do priestorov ZŠ. 

Starosta obce Ing. Ján Greš predniesol možnosti presunu MŠ do ZŠ, ako aj hlavné 

dôvody návrhu tohto riešenia: 

- Obec sa v roku 2008 pri predkladaní žiadosti o NFP na rekonštrukciu ZŠ zaviazala 

okrem iných plniť aj ukazovateľ naplnenosti školy 330 žiakov. Tento ukazovateľ sa 

neplní, počet žiakov má trend klesajúci, v súčasnosti je naplnenosť školy 249 žiakov. 

Starosta v tejto súvislosti poukázal aj na závery kontroly projektu a plnenia záväzných 

ukazovateľov. Kontrolný orgán upozornil obec na neplnenie počtu používateľov 

zariadenia, t.j. počtu žiakov, ako objektívne síce pokladá vysvetlenie obce, že sa 

indikátor neplní v dôsledku demografického vývoja, napriek tomu zaviazal obec 

k realizácii aktivít vedúcich k odstráneniu nedostatku a k postupnému napĺňaniu 

ukazovateľa. 

- V ZŠ sú nevyužité priestory, vyhovujúce pre presťahovanie MŠ, priestory sú pre deti 

vyhovujúce, zdravotne vyhovujúce. Starosta poslancov oboznámil s dvomi 

možnosťami usporiadania troch tried s kapacitou cca 56 – 60 detí. Oboznámil ich tiež 

s výsledkami porovnania zámeru presťahovať MŠ do ZŠ s nevyhnutnou 

rekonštrukciou existujúcej budovy MŠ, ktoré spracoval Ing. Vít Svoboda, statik. Ten 

vyčíslil aj predpokladaný odhad nákladov na prestavbu -  v ZŠ 130-140 tis. € v MŠ 

280 tis. €. Toto porovnanie je prílohou zápisnice.  

V prípade presťahovania MŠ do ZŠ je tiež nevyhnutné riešiť parkovacie miesta pred 

areálom školy tak, aby sa z bezpečnostných dôvodov zamedzil prístup motorových 

vozidiel do areálu ZŠ. 

V tejto súvislosti sa uskutočnilo aj rokovanie s MUDr. Imriškovou z oddelenia 

hygieny detí a mládeže, RÚVZ Poprad, ktorá upozornila, že v prípade, ak sa OZ 

rozhodne MŠ presťahovať je potrebné riešiť nedostatočný priestor spoločnej šatne, 

nedostatočnú plošnú výmeru jedálne, vyčleniť časť školského dvora pre MŠ  a vybaviť 

ho zariadením pre predškolákov. 

- Starosta obce ďalej informoval poslancov, že od 1.9.2014 pôsobí v ZŠ CVČ a od 

1.9.2015 pribudne aj súkromná ZUŠ.  
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- Mgr. Martina Kolcúnová, riaditeľka ZŠ spracovala informatívnu správu 

k optimalizácii siete škôl a školských zariadení na území obce Spišský Štvrtok, ktorú 

starosta obce predložil poslancom a je prílohou tejto zápisnice. 

- Na záver svojho vystúpenia starosta obce vyslovil názor, že je to veľmi vážne 

rozhodnutie, ktoré bude nezvratné, preto je veľmi dôležité zvážiť všetky argumenty 

pre a proti. Keďže na rokovaní obecného zastupiteľstva sa okrem poslancov zúčastnili 

aj zástupcovia ZŠ, MŠ ako aj rodičia, otvoril starosta k tomuto bodu rokovania širšiu 

diskusiu. Prvotné slovo dal poslancom. 

 

Diskusia k bodu rokovania: 

Ing. Štefan Sagula  

- požiadal o vyjadrenie riaditeľky jednotlivých škôl. 

Mgr. Emília Javorská  

- vyjadrila nespokojnosť, že na rokovanie s MUDr. Imriškovou nebola prizvaná 

riaditeľka MŠ, 

starosta: MUDr. Imrišková poznala priestory MŠ, napriek tomu sa tam chcela pozrieť. 

Riaditeľka MŠ v tom čase nebola prítomná.   

Ing. Štefan Oravec 

- dotazoval sa, či obci hrozí sankcia za neplnenie ukazovateľa počtu detí a ako dlho ešte 

bude trvať monitorovacie obdobie, 

starosta: sankcia pravdepodobne nehrozí a posledným rokom monitorovania projektu 

je rok 2015, 

- upozornil, že v prípade presťahovania bude nevyhnutné riešiť problém dopravy 

a parkovania, čo znamená ďalšie investície, 

starosta: ako plochu na zabezpečenie parkovania prichádzajúcu do úvahy pokladá 

zelený pás pod DSS, súbežný s prístupovou cestou k ZŠ, treba však myslieť aj na to, 

že táto plocha sa nachádza v ochrannom pásme kultúrnej pamiatky Kláštora 

minoritov;  tiež je potrebné rekonštruovať aj cestu od vchodu do ZŠ naľavo, hlavnú 

prístupovú cestu rozširovať nemožno kvôli jej rekonštrukcii v rámci projektu 

Revitalizácie centrálnej zóny obce;  

- ako sa zabezpečí dostatočná kapacita v ŠJ a stravovanie jednotlivých skupín detí 

a žiakov, 

starosta: kapacitu ŠJ je možné zväčšiť stavebnými úpravami na úkor chodby v ZŠ 

a stravovanie detí a žiakov je nevyhnutné organizačne zabezpečiť v daných časových 

intervaloch; 

- presťahovanie ihriska nevidí ako problém; 

- upozornil na fakt, že aj v prípade presťahovania MŠ bude nevyhnutné urobiť rozsiahlu 

rekonštrukciu budovy, ktorá je neodkladná, inak budova schátra, 

starosta s týmto tvrdením súhlasí, práve preto treba o tom diskutovať, aby sa prijalo 

také rozhodnutie, ktoré bude vyhovovať všetkým zúčastneným stranám; 

- tiež sa spýtal, či je možné zabrániť, aby nechodili do našej ZŠ v prípade voľných 

kapacít žiaci zo Strelníkov, 

starosta: školské obvody sú zrušené a výber školy je právom rodiča a rozhodnutím 

riaditeľa školy; 

Mgr. Ondáš: rodič má právo vybrať si školské zariadenie a ak škola nevie 

vyargumentovať dôvody neprijatia žiaka, je povinná ho prijať;  

Peter Gaj 

- ak by sa rekonštruovala existujúca MŠ, či by sa zriadila nanovo kuchyňa 

starosta: nie najmä z ekonomických dôvodov; 
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Slávka Bajtošová 

- nie je proti presťahovaniu MŠ, ale nakoľko je to veľmi vážne rozhodnutie navrhla, aby 

sa tejto problematike venovalo mimoriadne zasadnutie OZ; 

- navrhla tiež, aby sa prepracovala štúdia na presťahovanie MŠ tak, aby mali deti na 

poschodí jedáleň aj telocvičňu; 

Mgr. Kolcúnová:  voľné kapacity ZŠ to nedovoľujú; 

Mgr. Ondáš: telocvičňa je v ZŠ veľká a nevidí problém, aby sa časť vyčlenila pre MŠ, 

samostatnú telocvičňu pre MŠ považuje za luxus; 

- upozornila, že v médiách dnes zaznela informácia o uvoľnení finančných prostriedkov 

na MŠ a jasle a že v tejto súvislosti bola dnes zverejnená aj výzva na predkladanie 

projektov; 

- treba sa zamyslieť a popísať hlavné dôvody poklesu žiakov v ZŠ; 

Mgr. Kolcúnová – problém s poklesom žiakov riešia takmer všetky školy, Spišský 

Štvrtok má výbornú polohu z hľadiska dostupnosti do okolitých miest, odliv detí treba 

považovať za prirodzený jav. 

Mgr. Bartošová, riaditeľka MŠ 

- nemá štatistiku detí výhľadovo na ďalšie roky, ale detí v MŠ je dosť – momentálne je 

v MŠ zapísaných 69 detí; 

- presťahovaniu MŠ nie je naklonená a ekonomické hľadisko by nemalo byť hlavným 

argumentom, pre MŠ je neakceptovateľné, treba myslieť na deti a ich záujmy; 

- k prípadnej organizácii v ŠJ si treba uvedomiť, že sa jedná o malé deti, nie je možné 

stanoviť presné časové limity, často končia obedy aj o 12,30 hod.;  

- treba si uvedomiť, že ak sa rozhodne o presťahovaní, cesta späť neexistuje;  

Mgr. Kulcúnová, riaditeľka ZŠ 

- upozornila poslancov, že ekonomickú prevádzku budovy ZŠ treba riešiť, lebo bude 

nezvládnuteľná; ak nebude naplnená kapacita a nebude dostatok zdrojov na 

prevádzku, každý riaditeľ prijme deti, ktoré budú mať záujem školu navštevovať – aj 

deti zo Strelníkov; 

- odliv detí je prirodzený jav a treba s ním rátať; 

- v ZŠ je možné všetko prispôsobiť pre potreby MŠ, pozvala prítomných na fyzickú 

prehliadku priestorov. 

Mgr. Ondáš 

- budova MŠ je z vonku vo veľmi zlom stave a vyžaduje riešenie, nie je však 

presvedčený, ktoré riešenie je správne; 

p. Bielčik  

- myslí si, že rozpočet na rekonštrukciu MŠ je nadhodnotený, a že aktivity ZŠ sú 

nedostatočné. 

p. Hovančík 

- Čo v prípade, ak bude potrebné zväčšiť kapacitu MŠ, čo potom? Sú vo výstavbe nové 

lokality IBV a je predpoklad, že detí bude pribúdať. Podľa predloženého porovnania 

ZŠ nemá kapacitu na rozširovanie ale MŠ má, aj túto skutočnosť je potrebné vziať do 

úvahy; 

 

Na záver Mgr. Milan Biskup navrhol, aby sa zorganizovalo výjazdové stretnutie 

poslancov so zabezpečením prehliadky priestorov ZŠ a MŠ a aby sa tento bod rokovania 

presunul na najbližšie rokovanie obecného zastupiteľstva dňa 16.03.2015. 
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Číslo uznesenia 4/2015 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišský Štvrtok  

schvaľuje presunutie bodu programu na rokovanie obecného zastupiteľstva dňa 16.03.2015.  

Prezentácia poslancov: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan Biskup, 

Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília Javorská, Ing. 

Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, Peter Sanetrik 

Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan 

Biskup, Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília 

Javorská, Ing. Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, 

Peter Sanetrik 

9 

Proti uzneseniu hlasovali:  0 

Zdržali sa hlasovania:  0 

UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ 

 

6. Návrh na schválenie stálych komisií a ich zloženie. 

Poslanci prerokovali návrh obecnej rady na zriadenie komisií a ich zloženie. Uznesením 

5/2015 tento návrh prijali. 
Číslo uznesenia 5/2015 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišský Štvrtok  

 zriaďuje ako svoje poradné, iniciatívne a kontrolné orgány tieto komisie:  

 Komisia finančná, územného plánovania a výstavby – predseda Ing. Štefan Oravec 

člen – Mgr. Milan Biskup 

člen -  Peter Sanetrik 

 Komisia na ochranu verejného poriadku a životného prostredia  

predseda Mgr.Emília Javorská 

člen – Ing. Štefan Sagula 

člen – Vladimír Dunčko 

 Komisia na vybavovanie sťažností – predseda – Mgr. Milan Biskup 

člen – Slávka Bajtošová 

člen – Ing. Ľuboš Bajtoš 

1.náhradník : Peter Gaj  

2. náhradník : Ing. Štefan Oravec 

 

Prezentácia poslancov: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan Biskup, 

Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília Javorská, Ing. 

Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, Peter Sanetrik 

Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan 

Biskup, Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília 

Javorská, Ing. Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, 

Peter Sanetrik 

9 

Proti uzneseniu hlasovali:  0 

Zdržali sa hlasovania:  0 

UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ 
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7. Poverenie výkonom funkcie sobášiaceho. 

Starosta obce predniesol návrh na poverenie poslancov výkonom funkcie sobášiacich. 

Poslanci tento návrh akceptovali a prijali uznesenie 6/2015, ktorým do funkcie 

sobášiacich ustanovili Mgr. Milana Biskupa a Slávku Bajtošovú.   

Číslo uznesenia 6/2015 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišský Štvrtok poveruje  

výkonom funkcie sobášiacich poslancov: Mgr. Milana Biskupa, Slávku Bajtošovú. 

Prezentácia poslancov: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan Biskup, 

Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília Javorská, Ing. 

Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, Peter Sanetrik 

Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan 

Biskup, Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília 

Javorská, Ing. Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, 

Peter Sanetrik 

9 

Proti uzneseniu hlasovali:  0 

Zdržali sa hlasovania:  0 

UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ 

 

8. Harmonogram zasadnutí OR a OZ. 

Poslanci prerokovali návrh termínov rokovaní obecnej rady a obecného zastupiteľstva 

v roku 2015. Uznesením 7/2015 návrh harmonogramu bez pripomienok schválili. 

Číslo uznesenia 7/2015 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišský Štvrtok  
v súlade s vnútroorganizačnými predpismi obce a na základe zákona č. 211/2000 Z.z. 

o slobodnom prístupe k informáciám  a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov, schvaľuje harmonogram zasadnutí obecného zastupiteľstva a obecnej 

rady na rok 2015. 

 

Obecná rada                   19.01.       09.03.     11.05.      22.06.      02.09.       19.10.       30.11. 

Obecné zastupiteľstvo   26.01.       16.03.     18.05.      29.06.      07.09.       26.10.       07.12. 

. 

Prezentácia poslancov: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan Biskup, 

Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília Javorská, Ing. 

Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, Peter Sanetrik 

Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan 

Biskup, Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília 

Javorská, Ing. Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, 

Peter Sanetrik 

9 

Proti uzneseniu hlasovali:  0 

Zdržali sa hlasovania:  0 

UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ 

 

 

9. Zloženie štábu CO.  

Z dôvodu zmeny poslaneckých mandátov starosta obce predložil návrh na nové - 7 členné 

zloženie štábu CO. Poslanci OZ tento návrh uznesením 8/2015 bez pripomienok schválili. 
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Číslo uznesenia 8/2015 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišský Štvrtok  

schvaľuje zloženie štábu CO:    Predseda – Ing. Ján Greš 

Podpredseda – Mgr. Milan Biskup 

Členovia –Ing. Štefan Oravec, Peter Sanetrik, Peter Gaj, 

Daniela Andreidesová, Patrik Toporcer 

 

Prezentácia poslancov: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan Biskup, 

Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília Javorská, Ing. 

Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, Peter Sanetrik 

Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan 

Biskup, Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília 

Javorská, Ing. Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, 

Peter Sanetrik 

9 

Proti uzneseniu hlasovali:  0 

Zdržali sa hlasovania:  0 

UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ 

 

10. Schválenie členstva v MAS LEV na roky 2015 – 2022. 

Starosta obce informoval poslancov OZ, že obec bola v minulom programovacom období 

členom miestnej akčnej skupiny LEV o.z. Levoča. Členstvo obce v tejto skupine prinieslo 

realizáciu troch projektov – 2x detské ihrisko v MŠ a revitalizácia verejného priestranstva 

na križovatke (Driž) spolu za cca 60 tis. €. Obec prispieva na činnosť združenia sumou 

0,50 € / obyvateľa / rok. Členstvo prinieslo obci úžitok preto obecná rada odporučila 

schváliť jeho predĺženie aj na nasledujúce programovacie obdobie 2015-2022. Obecné 

zastupiteľstvo tento návrh podporilo a uznesením 9/2015 schválilo.  

Číslo uznesenia 9/2015 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišský Štvrtok 

schvaľuje členstvo obec Spišský Štvrtok v MAS LEV, o.z., Levoča pre obdobie rokov 2015 

– 2022. 

Prezentácia poslancov: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan Biskup, 

Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília Javorská, Ing. 

Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, Peter Sanetrik 

Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan 

Biskup, Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília 

Javorská, Ing. Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, 

Peter Sanetrik 

9 

Proti uzneseniu hlasovali:  0 

Zdržali sa hlasovania:  0 

UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ 

 

11. Odvolanie a delegovanie člena do rady školy pri ZŠ Spišský Štvrtok. 

Obec v rade školy pri ZŠ v Spišskom Štvrtku zastupujú 4 delegovaní členovia. Starosta 

obce predniesol návrh obecnej rady, aby obec v rade školy pri ZŠ zastupoval poslanec, 

preto navrhla odvolanie Boženy Garčalovej, ktorá vo voľbách nezískala mandát poslanca 

a delegovala nového zástupcu Petra Sanetrika. Poslanci OZ tento návrh uznesením 

10/2015 schválili. 
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Číslo uznesenia 10/2015 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišský Štvrtok s platnosťou od 27.01.2015: 

A/ Odvoláva Boženu Garčalovú ako zástupcu zriaďovateľa v Rade školy pri Základnej škole v 

Spišskom Štvrtku.  
B/ Deleguje Petra Sanetrika za zástupcu zriaďovateľa v Rade školy pri Základnej škole 

v Spišskom Štvrtku. 

Prezentácia poslancov: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan Biskup, 

Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília Javorská, Ing. 

Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, Peter Sanetrik 

Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan 

Biskup, Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília 

Javorská, Ing. Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, 

Peter Sanetrik 

9 

Proti uzneseniu hlasovali:  0 

Zdržali sa hlasovania:  0 

UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ 

 

12. Schválenie VZN 1/2015, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 4/2009 o úhradách za 

sociálne služby. 

Poslanci OZ prerokovali návrh VZN 1/2015, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 4/2009 

o úhradách za sociálne služby. Zmena sa dotýka § 3, ods. 2 v ktorom sa znižuje od 

1.1.2015 poplatok za opatrovateľskú službu zo sumy 1,50 € na 0,75 €. Obecná rada tento 

návrh prerokovala a v záujme vyššej dostupnosti opatrovateľskej služby pre obyvateľov 

obce odporučila VZN 1/2015 prijať. Obecné zastupiteľstvo návrh prerokovalo a bez 

pripomienok uznesením 11/2015 schválilo.   

Číslo uznesenia 11/2015 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišský Štvrtok 

A/  Konštatuje, že návrh všeobecne záväzného nariadenia č. 1/2015, ktorým sa mení a 

dopĺňa VZN 4/2009 o úhradách za sociálne služby  bol zverejnený v súlade s § 6 ods. 3 

zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.  

B/  Schvaľuje Všeobecné  záväzné  nariadenie  č. 1/2015, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 

4/2009 o úhradách za sociálne služby poskytované obcou Spišský Štvrtok. 

Prezentácia poslancov: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan Biskup, 

Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília Javorská, Ing. 

Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, Peter Sanetrik 

Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan 

Biskup, Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília 

Javorská, Ing. Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, 

Peter Sanetrik 

9 

Proti uzneseniu hlasovali:  0 

Zdržali sa hlasovania:  0 

UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ 

 

13. Prepracovanie PD z 03/2009 na rekonštrukciu krytu miestnych komunikácií ul. 

Potočná, Vysoká. 
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Starosta obce informoval poslancov OZ, že v roku 2009 bola spracovaná projektová 

dokumentácia na rekonštrukciu krytu miestnych komunikácií (ul. Vysoká, Potočná, 

Mlynská), pričom neboli zohľadnené vlastnícke práva obce. Snahou obce je uchádzať sa 

v nasledujúcich rokoch o NFP, avšak stavbu je možné realizovať iba na pozemkoch vo 

vlastníctve obce. Preto je potrebné projektovú dokumentáciu prepracovať. Poslanci 

nemali námietky voči tomuto zámeru a návrh uznesením 12/2015 schválili.   

Číslo uznesenia 12/2015 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišský Štvrtok 

schvaľuje prepracovanie projektovej dokumentácie projektanta Ing. Jana Dunajská  

z 03/2009 na rekonštrukciu krytu miestnych komunikácií (ul. Vysoká, Potočná, Mlynská) so 

zohľadnením majetkových práv Obce Spišský Štvrtok k dotknutým parcelám. 

Prezentácia poslancov: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan Biskup, 

Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília Javorská, Ing. 

Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, Peter Sanetrik 

Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan 

Biskup, Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília 

Javorská, Ing. Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, 

Peter Sanetrik 

9 

Proti uzneseniu hlasovali:  0 

Zdržali sa hlasovania:  0 

UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ 

 

14. Príprava PD na kanalizáciu a vodovod v lokalite IBV Široké. 

Starosta obce informoval poslancov o stave prípravy lokality pre IBV – Široké. 

V minulom roku bola vybudovaná a skolaudovaná NN sieť. Spracovaná je projektová 

dokumentácia na miestne komunikácie v tejto lokalite, chýba ešte spracovanie projektov 

na vodovod a kanalizáciu. Aby sa obec mohla uchádzať o NFP v novom programovacom 

období, je potrebné tieto projekty spracovať. Poslanci bez pripomienok tento návrh 

uznesením 13/2015 schválili. 

Číslo uznesenia 13/2015 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišský Štvrtok 

schvaľuje spracovanie projektovej dokumentácie na vybudovanie vodovodu a kanalizácie 

v lokalite IBV Široké. 

Prezentácia poslancov: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan Biskup, 

Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília Javorská, Ing. 

Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, Peter Sanetrik 

Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan 

Biskup, Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília 

Javorská, Ing. Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, 

Peter Sanetrik 

9 

Proti uzneseniu hlasovali:  0 

Zdržali sa hlasovania:  0 

UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ 
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15. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra a ustanovenie podmienok. 

Starosta obce informoval poslancov, že 31.03.2015 končí funkčné obdobie hlavnej 

kontrolórky a v zmysle § 18a zákona 369/1990 o obecnom zriadení v z.n.p. je potrebné 

aby obecné zastupiteľstvo vyhlásilo voľbu hlavného kontrolóra najmenej 40 dní pred 

dňom konania voľby tak, aby sa voľba vykonala počas posledných 60 dní funkčného 

obdobia doterajšieho hlavného kontrolóra. Kandidát na funkciu hlavného kontrolóra musí 

odovzdať svoju písomnú prihlášku najneskôr 14 dní pred dňom konania voľby na 

obecnom úrade. 

Poslanci OZ uznesením 14/2015 vyhlásili voľby hlavného kontrolóra na deň 16.03.2015, 

ustanovili kvalifikačné predpoklady, náležitosti prihlášky, ostatné predpoklady, miesto, 

spôsob a termín doručenia prihlášok. Ako deň nástupu do práce určili 01.04.2015, 

pracovný pomer na 0,2 pracovného úväzku a spôsob voľby tajným hlasovaním.  

Informácia o vyhlásení voľby hlavného kontrolóra bude zverejnená spôsobom v obci 

obvyklým, t.j. na úradnej tabuli a webovej stránke, ako aj vyhlásená v miestnom rozhlase.  

Číslo uznesenia 14/2015 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišský Štvrtok  

A/  Vyhlasuje v zmysle § 81a ods. 2 zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom 

znení voľby hlavného kontrolóra obce Spišský Štvrtok, ktoré sa uskutočnia dňa 16. 

marca 2015. 

B/ Ustanovuje podrobnosti o spôsobe a vykonaní voľby hlavného kontrolóra obce a 

náležitosti prihlášky: 

1. Kvalifikačné predpoklady na výkon funkcie hlavného kontrolóra: 

- minimálne ukončené úplné stredné vzdelanie s maturitou. 

2. Náležitosti prihlášky : 

- meno a priezvisko, titul, dátum narodenia, trvalé bydlisko, tel. kontakt, 

- výpis z registra trestov (nie starší ako tri mesiace), 

- overená kópia dokladu o najvyššom dosiahnutom vzdelaní, kópie dokladov o 

absolvovaní vzdelávacích programov a kurzov, 

- profesijný životopis, prehľad doterajších zamestnaní a funkčného zaradenia, 

- súhlas so zverejnením osobných údajov na účel vykonania voľby v obecnom 

zastupiteľstve, podľa zákona č. 428/2002 Z.z. o ochrane osobných údajov. 

3. Ďalšie predpoklady : 

- prax vo verejnej a štátnej správe alebo prax v riadiacej, ekonomickej, právnickej a 

kontrolnej činnosti, znalosť podvojného účtovníctva, 

- znalosť právnych predpisov týkajúcich sa hospodárenia obce, rozpočtových a 

príspevkových organizácií, právnických osôb, zákon o finančnej kontrole, o 

účtovníctve, o majetku obcí, sťažnostiach a ďalších prislúchajúcich právnych 

predpisov, 

- užívateľské ovládanie počítača, 

- občianska a morálna bezúhonnosť. 

4. Miesto, spôsob a termín doručenia prihlášok: 

- Uchádzač na funkciu hlavného kontrolóra doručí písomnú prihlášku v zalepenej 

obálke označenej „Voľba hlavného kontrolóra – NEOTVÁRAŤ“ na adresu: 

Obecný úrad Spišský Štvrtok, Tatranská 4, 053 14  Spišský Štvrtok v termíne do 

02.03.2015 do 12,00 hod. 

C/ Určuje: 

1. Deň nástupu do práce:   01.04.2015. 

2. Pracovný pomer:   0,2 úväzku pracovného času. 

3. Spôsob voľby hlavného kontrolóra:  tajným hlasovaním.  

Prezentácia poslancov: Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan Biskup, 
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Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília Javorská, Ing. 

Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, Peter Sanetrik 

Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan 

Biskup, Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília 

Javorská, Ing. Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, 

Peter Sanetrik 

9 

Proti uzneseniu hlasovali:  0 

Zdržali sa hlasovania:  0 

UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ 

 

16. Správa hlavnej kontrolórky o vykonanej kontrole č. 9/2014. 

Správa hlavnej kontrolórky o kontrolnej činnosti v roku 2014. 

Hlavná kontrolórka obce Ing. Eva Bajtošová predložila poslancom OZ Správu 

o kontrolnej činnosti v roku 2014, ktorá je zhrnutím činnosti v roku 2014. Na základe 

plánov kontrolnej činnosti bolo potrebné vykonať 8 kontrol, vykonaných bolo celkom 9 

kontrol. Výsledky boli predkladané obecnému zastupiteľstvu priebežne počas celého 

roka.  

Hlavná kontrolórka väčšiu pozornosť venovala kontrolnej správe č. 9, ktorá bola 

zameraná na hospodárenie OŠK vo vzťahu k poskytnutej dotácii. Hlavná kontrolórka 

informovala, že z poskytnutej dotácie 10 200 € nebolo zdokladovaných 1 419,37 €, ktoré 

ani neboli vrátené do rozpočtu obce. Na prerokovaní kontrolnej správy sa štatutárny 

zástupca OŠK zaviazal, že vzniknutý schodok usporiada, čo sa však nestalo. Štatutár 

OŠK požiadal o možnosť túto sumu splácať.   

Výsledky tejto kontroly, ako aj žiadosť o splácanie manka boli prerokované v obecnej 

rade, členovia obecnej rady odsúhlasili splátkový kalendár s usporiadaním dlhu do konca 

roka 2015. Na základe toho bolo so štatutárnym zástupcom spísané Uznanie dlhu 

a dohoda o splátkach. Poslanci OZ uznesením 15/2015 vzali správy hlavnej kontrolórky 

na vedomie. 

Číslo uznesenia 15/2015 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišský Štvrtok  

                       berie na vedomie:  

 Správu hlavnej kontrolórky obce o vykonanej kontrole č. 9/2014. 

 Správu hlavnej kontrolórky obce o kontrolnej činnosti v roku 2014. 

 

Prezentácia poslancov: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan Biskup, 

Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília Javorská, Ing. 

Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, Peter Sanetrik 

Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan 

Biskup, Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília 

Javorská, Ing. Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, 

Peter Sanetrik 

9 

Proti uzneseniu hlasovali:  0 

Zdržali sa hlasovania:  0 

UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ 

 

Hlavná kontrolórka ďalej upozornila aj na skutočnosť, že najbližšie dva rozpočtové roky 

nie je možné poskytnúť OŠK dotáciu. Poslanci prerokovali možnosti financovania OŠK v 
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tomto období a navrhli spôsob financovania formou príspevku, priamo z rozpočtu obce, 

t.j. všetky výdavky bude evidovať obec vo svojom účtovníctve.  

Ďalším problémom, ktorý poslanci v tejto súvislosti prerokovali sú neuhradené záväzky z 

roka 2014. Uznesením 16/2015 schválili, aby ich do výšky 1419,37 (podľa uznania dlhu) 

uhradila obec.  

Číslo uznesenia 16/2015 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišský Štvrtok na základe Uznania dlhu a dohody o splátkach  s 

Ladislavom Bajtošom zo dňa 21.01.2015 schvaľuje úhradu záväzkov OŠK z roku 2014 

z rozpočtu obce Spišský Štvrtok vo výške 1 419,37 €, t.j. vo výške Uznania dlhu a dohody o 

splátkach. 

Prezentácia poslancov: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan Biskup, 

Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília Javorská, Ing. 

Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, Peter Sanetrik 

Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan 

Biskup, Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília 

Javorská, Ing. Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, 

Peter Sanetrik 

9 

Proti uzneseniu hlasovali:  0 

Zdržali sa hlasovania:  0 

UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ 

 

17. Schválenie žiadostí o poskytnutie príspevkov a dotácií z rozpočtu obce. 

Starosta obce informoval poslancov OZ o doručených žiadostiach na poskytnutie dotácie 

podľa zákona 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a VZN 

1/2013 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce Spišský Štvrtok. Poslanci žiadosti 

prerokovali, na základe výsledkov kontroly rozhodli, že OŠK nebude poskytnutá dotácia, 

ale príspevok a ich záväzky sa budú najbližšie dva rozpočtové roky plniť priamo 

z rozpočtu obce. Uznesením 17/2015 boli dotácie a príspevky schválené vo väzbe na 

rozpočet v sume podľa predložených žiadostí.  

Číslo uznesenia 17/2015 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišský Štvrtok schvaľuje:  

A/ dotáciu z rozpočtu obce Spišský Štvrtok podľa VZN 1/2013 pre žiadateľov: 

 MO Matice slovenskej        560 € 

 FS Štvrtočan                    3 340 € 

 Farský úrad                         600 € 

 Hokejový klub                 1 500 €  

B/ príspevok  

 pre chovateľov poštových holubov        500 € 

 Obecný športový klub                       10 200 € 

Prezentácia poslancov: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan Biskup, 

Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília Javorská, Ing. 

Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, Peter Sanetrik 

Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan 

Biskup, Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília 

Javorská, Ing. Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, 

Peter Sanetrik 

9 

Proti uzneseniu hlasovali:  0 
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Zdržali sa hlasovania:  0 

UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ 

 

18. Návrh na odmenu hlavnej kontrolórke za rok 2014. 

V súvislosti s ukončením funkčného obdobia poslanci prerokovali návrh obecnej rady na 

odmenu hlavnej kontrolórky za rok 2014. Návrh obecnej rady akceptovali a uznesením 

18/2015 schválili hlavnej kontrolórke odmenu vo výške 15 % zo súčtu zákonom 

stanovených platov za rok 2014.  

Číslo uznesenia 18/2015 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišský Štvrtok  

schvaľuje s prihliadnutím na náročnosť výkonu funkcie hlavnej kontrolórke obce odmenu za 

rok 2014 vo výške 15 % zo súčtu zákonom stanovených platov za obdobie, za ktoré sa 

odmena poskytuje. 

Prezentácia poslancov: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan Biskup, 

Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília Javorská, Ing. 

Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, Peter Sanetrik 

Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan 

Biskup, Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília 

Javorská, Ing. Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, 

Peter Sanetrik 

9 

Proti uzneseniu hlasovali:  0 

Zdržali sa hlasovania:  0 

UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ 

 

19. Rôzne 

 Žiadosť DHZ o navýšenie rozpočtu na nákup hasičskej striekačky. 

Poslanci prerokovali žiadosť DHZ o navýšenie rozpočtu na zakúpenie hasičskej 

striekačky o 800 €. Poslanci túto žiadosť podporili a prijali uznesenie 19/2015, ktorým sa 

prijíma rozpočtové opatrenie č. 1 - povolené prekročenie výdavkov. 

Číslo uznesenia 19/2015 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišský Štvrtok  

schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 1 – povolené prekročenie výdavkov. 

Príjmy:            Výnos dane z príjmov poukázaný územnej samospráve      + 800 € 

Výdavky:        Program 5 Bezpečnosť 

Podprogram 5.2. Ochrana pred požiarmi 

Obstarávanie kapitálových aktív                                            + 800 € 

Prezentácia poslancov: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan Biskup, 

Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília Javorská, Ing. 

Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, Peter Sanetrik 

Hlasovanie poslancov: 

Za uznesenie hlasovali: 

Ing. Ľuboš Bajtoš, Slávka Bajtošová, Mgr. Milan 

Biskup, Vladimír Dunčko, Peter Gaj, Mgr. Emília 

Javorská, Ing. Štefan Oravec,  Ing. Štefan Sagula, 

Peter Sanetrik 

9 

Proti uzneseniu hlasovali:  0 

Zdržali sa hlasovania:  0 

UZNESENIE BOLO SCHVÁLENÉ 
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Starosta obce informoval poslancov: 

- s aktuálnym zostatkom na bankových účtoch vo výške 306 562 €, z toho na fondových 

účtoch 222 602 €; 

- že na základe vykonanej inventarizácie bol odpísaný neupotrebiteľný resp. morálne 

zastaraný neodpisovaný a odpisovaný majetok (motorové vozidlo Kango v zostatkovej 

hodnote 216 €); 

- so stavom podaných žiadostí o NFP podaných v minulom roku  

o na riešenie dopravnej bezpečnosti na ul. Osloboditeľov – žiadosť nebola podporená, 

o na zateplenie KD (Envirofond) – žiadosť nebola podporená, 

o na vybudovanie kanalizácie v lokalite IBV Iliašovská, Ovsisko (Envirofond) – 

o žiadosti ešte nebolo rozhodnuté; 

- s aktivitami plánovanými na rok 2015 – vybudovanie autobusovej zastávky, 

odvodnenie ul. Lúčnej, dokončenie Domu nádeje, uloženie asfaltu na ul. Krátkej 

a Sadovej, chodník okolo cintorína, ďalej plánuje zakúpiť nožnice na živý plot, 

veľkoobjemový kontajner, zbíjačku; 

- je potrebné začať realizovať aktivity aj v lokalite IBV Majerik II.   

 

20. Diskusia. 

Ing. Štefan Sagula: 

- Požiadal o preverenie možností (z dôvodu zabezpečenia bezpečnosti detí) usmerňovať 

dopravu pri prechode pre chodcov na ul. Osloboditeľov a Námestie Slobody v čase 

pred začiatkom a po skončení školského vyučovania. P. Gaj v tejto súvislosti 

upozornil, že ak by sa takáto aktivita realizovala, treba zabezpečiť preškolenie osôb, 

ktoré by túto činnosť vykonávali.  

- Je potrebné pozrieť sa na prečerpávačku a jej funkčnosť. Starosta informoval 

poslancov, že jedno čerpadlo je v oprave a preto sa plánuje zakúpiť ešte jedno 

čerpadlo, aby bolo k dispozícii pri výpadku. Problémom sú naďalej povrchové 

a balastné vody vtekajúce do kanalizácie na ul. Sadovej.  

Vladimír Dunčko: 

- Požiadal o prepojenie prechodu pre chodcov na ul. Osloboditeľov s chodníkom na ul. 

Obrancov mieru pri Materskej škole. 

- V súvislosti s kamerovým systémom v obci informoval poslancov s technickým 

problémom napojenia systému na elektrickú energiu tak, aby bola zabezpečená 

bezproblémová funkčnosť kamier. 

 

21. Záver. 

Na záver sa poslanci dohodli na termíne obhliadky priestorov v ZŠ a v MŠ dňa 02.02.2015 

o 17,30 hod. so stretnutím v ZŠ.  

Starosta obce Ing. Ján Greš poďakoval všetkým prítomným za účasť a rokovanie ukončil. 

 

Zapísal: Mgr. Milan Biskup SIGNED 

Overovatelia: 
Slávka Bajtošová SIGNED 

Ing. Ľuboš Bajtoš SIGNED 

 
 

 SIGNED 

Ing. Ján Greš, starosta obce  


